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Mødereferat 
 

01-09-2015 

Ejendomskontoret, Bybjerget  

 

Møde indkaldt af: SP Mødetype: Bestyrelsesmøde 

Referent: HNI Ordstyrer: FL 

Deltagere:  

Peter Von Der Fehr (PF), Susanne Petersen (SP), Susanne Kruse (SK), Annelise Ørnbo (AØ), Flemming 
Larsen (FL), Ejd.mester Stig Christophersen, kontorass. Helle Nielsen (HNI) 

Referat 

Punkt 1 - Godkendelse af referat fra sidste møde 

 Referat fra møde af 11. august 2015 blev godkendt 

 

Punkt 2 på dagsorden Ejendomsmesteren orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Pumpe til opgangsdør: 
Der er kommet et tilbud til en opgangsdør, som har brug for en speciel dørpumpe. Der skal 
indhentes flere tilbud. Rødovre Kommune har afvist at støtte. Priserne skal mailes til bestyrelsen.  

 Vaskerier: 
Udskiftning af vaskemaskiner og styrepanel starter op i uge 43 i blok F. I uge 44-46 udskiftes 
vaskemaskinerne i blok A, og i uge 47 udskiftes vaskemaskinerne i blok K. 
De nye vaskemaskiner leveres af Saniva, som har en god driftsstatistik. Tørretumblere og 
strygeruller bibeholdes. Centrifuger fjernes. I hvert vaskeri kommer der én vaskemaskine mere end 
der er nu. 
Ejendomskontoret informerer beboerne, og sætter opslag på døren til vaskerierne. 
Ejendomskontoret har fået en henvendelse fra en fodboldklub, der gerne vil overtage 2 af de 
nedtagne maskiner. Da de ellers bare skulle bortskaffes, har bestyrelse godkendt at 
fodboldklubben selv afhenter de 2 omtalte maskiner. 

 Hæk i blok F ????: 
SC har fået en pris på udskiftning af hæk – bestyrelsen godkendte denne til brug på næste 
budgetår. 

 Rotter: 
Der er konstateret flere rotter omkring bagsiden af forretningstorvet og containergården. SC har 
indhentet tilbud på nye rottefælder. Bestyrelsen foreslår at man kan slå ”halv skade (med hvem?) 
eller en testperiode for at vurdere effekten. Indtil videre er Rødovre Kommune sat på sagen. 

 Trappe til fiskeklub: 
Status: Afventer et 100% OK fra kommunen, hvilket betyder at projektet ikke kan udføres i 
indeværende budgetår. 
Køkkenet bliver lavet om til et bryggers. SC skal presse kommunen for hurtigere aktion. 

 Fodboldbane: 
Inden næste afdelingsmøde skal der opmales fodboldbane. Der skal indhentes tilbud poå asfalt, 
lys og opmaling. PF ønskede oplyst om der i budgettet er afsat penge til asfalt. 
SC foreslog at starte ud med at lave det halve af fodboldbanen (altså vende banerne) og afvente 
effekten heraf. 
Opfølgning næste bestyrelsesmøde – herunder ovenstående priser. 

 Personale: 



Side 2 af 3 
 

Der er en sygemelding fra en af ejendomsfunktionærerne, som skal opereres. Foreløbig er han 
sygemeldt 3-4 uger. 

Bestyrelsen anbefalede SC at finde en afløser i perioden. 

 

Punkt 3 på dagsorden Formanden orienterer 

Diskussion/Beslutning:  

 Intet til referat 

Punkt 4 på dagsorden  Igangværende projekter 

Diskussion/Beslutning:  

 Badeværelser 
PF efterlyser en fastsat dato (uge 37) så der kan holdes et møde. Det skal klargøres om DAB er 
behjælpelig med en flot brochure, der beskriver projektet i detaljer med billeder af det færdige 
badeværelse og valgmuligheder. 
SC/PF indkalder til møde med DAB. 
Den grå bort i fliserne: 2 rækker = standard, 3 rækker = tilvalg. 
De hvide fliser har 2 muligheder: Blanke eller matte. 

Der skal indkaldes til ekstraordinært møde i uge 46 – den 11/11 2015 kl. 19:00 på Valhøj Skole. 
SC undersøger ledige lokaler hos Bo på skolen. 
Formanden foreslog at der skal indsættes busser til at køre i pendul. 
 

 Frit køkkenvalg ved rådighedsret 
SC, PF og SP holder møde den 10. september ’15. 

 

Punkt 5 på dagsorden Arrangementer – kommende og afsluttede 

Diskussion/Beslutning:  

 Høstfest 
Der har været rigtig mange tilbagemeldinger i år – alle meget positive. 
Der stilles forslag til næste års høstfest om at beboerne har mulighed for om formiddagen at have 
loppemarked på græsset. 
(Dette erstatter IKKE det andet loppemarked, som afholdes sammen med Valhøjparken, og ligger 
fast hvert år den 1. lørdag i juni) 

 Beboerne skal inviteres til en tur til Den Blå Planet i uge 42 .- HNI laver et oplæg. (Rejsekort??) 

 Beboerne inviteres til bustur til Julemarked i Lübeck den 28. november. HN laver et oplæg. 

 

EVENTUELT /  
Særlige bemærkninger: 

 Beboerklubben: 
Bestyrelsen ønsker at indkalde til et møde med beboerklubben for at drøfte økonomi. Der blev 
foreslået den 23. september kl. 19:00. AØ informerer beboerklubben. 

 Cykeloprydning – afventer skraldeprojektet, da lukning af skakter evt. kan give flere cykelrum. 

 Fodterapeuten har spurgt om hun må indsætte et opslag – bestyrelsen anbefalede at hun i stedet 
lavede et opslag på Facebook-gruppen (Bybjerget-Rab) 

 Parkeringsvagt 
Aftalen med City Parkering er blevet opsagt, og nyt samarbejde er indledt med Parkering 
København. Grunden for denne beslutning er dels at vi har mulighed for en lavere pris på 
parkeringsafgiften og dels at det administrative arbejde bliver lettere for ejd.kontoret. 
Bestyrelsen ønsker et informationsbrev udsendt til beboerne. Formanden indskærpede at såfremt 



Side 3 af 3 
 

beboerne får en bøde, så skal de først selv tage dialogen med p-selskabet, og først herefter tage 
kontakt med ejendomskontoret ved evt. tvister.  

 Der er givet grønt lys fra bestyrelsen til opsætning af julelys på det store træ ved indgangspartiet 
ved blok A samt 3 – 4 af træerne på forretningstorvet. Der vil stadig være små juletræer med lys på 
taget over forretningerne. 

 Der skal indkøbes et gadespejl til hjørnet i blok A og etableres et nyt vejbump ved indgangen i blok 
A umiddelbart foran fodgængerovergangen ud mod Valhøjs Alle. 

 Næste møde er tirsdag d. 6. oktober 2015. 

  

 


